
Date
日期 

Category*
類別* 

Title
主題 

Verification
核實 

1

2

4

3

Picasso Exhibition Docent Tour
M+：修復霓虹

Daddy

*K 參觀﹒L 導賞團 
*K: Visiting Exhibition / L: Docent Tour

類別

印章及
簽名數目

個人創作 藝術分享 展覽參觀 親子創作/體驗

本年度我一共獲得_____________蓋印和簽名，可獲 * 金 / 銀 / 銅 章；我 * 可以 / 暫未 進
入 「鑽石章」的甄選。 

* 請圏出適當組別

Category Individual Creation Art Sharing Exhibition Visit Parent-child Crea-
tion/Experience

Number of 
Chops and 
Signatures

* Please circle as appropriate

This year I have gained __________ stamps and signatures, thus I can obtain a 
* Gold / Silver / Bronze badge.
I * can / cannot proceed to be nominated for the “Diamond Badge”.

*幼稚園組只需紀錄3次、小學組只需紀錄4次便達到金章要求 
*3 records are required for gold badge of kindergaretn; 4 records for primary

*幼稚園及小學組只需紀錄3次便達到金章要求 
*3 records are required for gold badge of both kindergaretn and primary

K
L

08/10/24
19/03/25

Miss.Chan

Date
日期 

Title
主題 Parents/Guardians 

Signature

家長／監護人簽署 

Mommy18/02/25例子
e.g.

日本傳統藍染體驗
Japanese Traditional Indigo Dyeing Experience
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Date
日期 主題 

TitleCategory*
類別*     核實 

Verification
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12

30/10/24
11/07/25

B
A

社區街景

My New Room
例子 
E.g.

*A 繪畫﹒B 攝影﹒C 版畫﹒D 書法﹒E 立體﹒F 其他 (請註明)     
*A: Drawing / B: Photography / C: Printmaking/ D: Calligraphy /E: 3D Artwork / F: Others

03/11/24

25/04/25

*G 展覽﹒H 藝術書本﹒I 生活觀察﹒J 個人創作 
*G: Exhibition / H: Art Book / I: Daily Observation / J : Individual Creation 

家人 時代廣場「怪獸大學」展覽

#學校報名由老師蓋印或          簽署核實，個人報名可由家長、學校教師及畫室導師簽署核實。 
# For school enrolment, artworks         should be verified by school teachers. For individual enrolment,  
   artworks should be verified                by parents and art teachers. 

*幼稚園組只需紀錄9件、小學組只需紀錄11件便達到金章要求 
*9 records are required for gold badge of kindergaretn; 11 records for primary.

*幼稚園組只需紀錄8次、小學組只需紀錄16次便達到金章要求 
*8 records are required for gold badge of kindergaretn; 16 records for primary
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